

Notulen Algemene Leden Vergadering van Volleybalvereniging PQV Westland op dinsdag 13 september om 20:00 uur in de Van de Knaap Corner van het Quintus complex in Kwintsheul.

1. Opening en mededelingen: er worden door de Penningmeesters en wat anderen een paar afmeldingen doorgegeven. Er is een kleine opkomst. Verder geen mededelingen.
2. Ingekomen stukken: geen
3. Vaststellen van de notulen van de algemene ledenvergadering op 14 september 2021 in Kwintsheul zoals die zijn gepubliceerd op de website (vereniging>documentatie). Niemand heeft hier opmerkingen over dus wordt goedgekeurd.
4. Jaarverslag van het seizoen 2021/2022 (staat op website vereniging>documentatie). Er wordt door Ferdy teruggeblikt op het afgelopen seizoen. Iedereen heeft de mogelijkheid gehad zoveel mogelijk te trainen. We zijn wat langer doorgegaan en waren wat eerder begonnen. Even weer geen volleybal wegens Corona, maar niet zo erg als vorig jaar. Compensatie was de handdoekenactie voor de leden. Er zijn zorgen over de toekomst. Leden gaan in aantallen achteruit en zorgen over het kader. Dat is de rode draad in deze vergadering. Positief: Meisjes B kampioen. Niemand gedegradeerd maar dat kwam door het systeem.
5. Rekening en verantwoording over het seizoen 2021/2022: Petra en Marianne lichten de balans en de begroting toe. Er zijn veel extraatjes geweest waardoor we met een behoorlijke plus zijn geëindigd. Cees van Reeve vraagt nog of het teruggeven van de korting door een aantal leden ook in de extraatjes zit maar Petra geeft aan dat dit in de contributie zit dus die is daardoor hoger geworden.
6. Verslag van de kascommissie
Decharge bestuur voor gevoerde financieel beleid . Coen is er namens de kascommissie en geeft aan dat er controle is geweest, er steekproeven zijn genomen maar dat er geen ongeregelheden zijn geconstateerd dus er wordt decharge verleend.
Benoeming kascommissie seizoen 2022/2023 – aanstelling nieuw lid voor de kascommissie omdat Nathalie aftredend is. Ronald van Rooijen van H2 doet volgend jaar de kascontrole samen met Coen
7. Bestuursverkiezing en samenstelling bestuur
 - Voorzitter: Ferdy van Geest en Erik van Geest
 - Penningmeester: Marianne v/d Berg en Petra Hartsuiker
 - Wedstrijdzaken: Gerard Scholtes
 - Secretaris: Joyce van Schie
 - Jeugdzaken: Vacant, nog steeds vacant.

Mocht je interesse hebben om tevens toe te treden tot het bestuur, meld je dan bij de secretaris.

Nadine vraagt of er vanuit de TC volgend jaar regelmatig iemand bij de bestuursvergadering kan laten zitten. Dit vindt het bestuur een goed idee.

We hebben een gesprek over hoe het tekort aan scheidsrechters en bestuursleden op te lossen. Moeten we toch de ouders betrekken bij bijvoorbeeld jeugdwedstrijden om te tellen en te helpen met zaaldienst. Hoe gebeurt dat bij andere verenigingen? Om ouders te helpen zouden er misschien 1 persoon van een team kunnen helpen.

Met fluiten kan iedereen jeugd fluiten, dus dat kun je aan een team toewijzen.

Zonder kader kunnen we ook de jeugd niet vergroten en meer training geven
Trainerscursussen mag gewoon gevolgd worden, maar er is te weinig animo voor.

Na wat discussie komt er vanuit de groep een voorstel:

Organiseer een aparte avond waar zoveel mogelijk van ieder team aanwezig zijn en waar we het over deze problemen hebben. Evt evenement waar je wat extra's krijgt en dat je de teams husselt en dan ook ouders erbij en de recreanten.

Vrijwilligers voor een groepje om dit voor te bereiden en dan aan het bestuur voorleggen en een avond boeken: Ronald van Rooijen, Ferdy, Cees en Nadine gaan iets voorbereiden. Wie kan het leiden? Het zou mooi zijn als iemand dat van buitenaf kan doen op een leuke manier en in spelvorm.

8. Financiën 2022-2023

- a) Contributie: Het voorstel van Petra en Marianne om de contributie gelijk te houden omdat er veel winst is gedraaid wordt toch tegengestemd, omdat de verwachting is dat de zaalhuur hoger zal gaan worden wegens de energiecrisis. Contributie wel een kleine verhoging omdat iedereen met de inflatie het toch moeilijk heeft. Er wordt over gestemd en het wordt € 2,50 verhoging voor de senioren. Jeugd afronden naar een mooi bedrag.
- b) Contributie vaststellen/afronding afgelopen seizoen. Kleine verhoging
- c) Begroting 2022–2023 zal op de vergadering ter inzage liggen en kan vanaf 1 september worden opgevraagd bij de penningmeester (penningmeester@pqv-volleybal.nl) is niet opgevraagd maar wel in de vergadering besproken. Het resultaat van de begroting voor 2023 is de nul-lijn.
- d) Sponsoring: wij denken dat dit niet bij de Penningmeesters thuis hoort en een apart kopje is. Er is een nieuwe ontwikkeling, maar die is nog in de maak. Frank vraagt om sponsormateriaal en Marianne zal de flyers met Frank delen. Vraag over de Bol banner, waar is hij? Dat zoeken de voorzitters uit.

9. Bezetting commissies in het seizoen 2022 - 2023

a) Technische Commissie.

Technische commissie bestaat uit:

Willem van Vliet

Hans Hageraats

Nadine Dijkshoorn

Hans en Willem hebben aangegeven te gaan stoppen dus hier hebben we echt mensen voor nodig

Het voorstel is om een overzicht maken voor die sessie aan welke kader we allemaal behoefte hebben. Even in schema zetten. Dus ook personen die wel wat doen en de teams erbij. Petra zal een begin maken en vraagt hulp aan Marianne, Joyce en Nadine.

Vraag komt waarom Hans niet meer H3 traint. Combitraining begin seizoen is Hans toch weer bij H1 en H2 begonnen. H3 en recreanten zijn nu samen. Kan Hans niet H3 training geven want hij moet zich niet verplicht voelen richting H1 en H2. Ferdy gaat dit met Hans bespreken want als hij bij H1 en H2 wil blijven dan moet H3 door H1 getraind worden. Beter zou zijn voor Hans als hij H3 gaat trainen. Het wordt alleen wel te zwaar voor Hans. Ferdy gaat het bespreken en anders moet H3 getraind worden door H1/H2.

- Aanspreekpunten Recreanten: Gerard voor Kwintsheul, Willem voor De Lier.

- b) Scheidsrechtercoördinator: Yvonne Lindhout en Coen Slaman. Coen geeft aan dat er van code 4 tekort is en ook dat 1 scheids per team (Dames) te weinig is. Ronald van Rooijen geeft wel aan code 4 te willen zijn om H1 en D1 te kunnen fluiten. Kan Coen dit aanpassen?
- c) PR/Sponsorcommissie: komt op de te maken lijst als vacature. Bestuur doet het er nu bij en Willem doet de grote clubactie. Bestuur de Rabo clubsupport en Communicatie/Sociale Media. Ciska gaat stoppen en zij heeft alles al opgezet dus het is nu alleen bijhouden van de site en het vullen van de nieuwsberichten. Sociale Media doet Tara.
- d) Jeugdcommissie: deze functie is nog vacant dus ook op de lijst erbij.
- e) Activiteitencommissie: die is er niet en kan door een team gedaan worden
- f) Commissie van beroep: Jos Boeters (ipv Wim Broer), Huib van Horssen, Harry Stijger. Is een slapende commissie. Vraag van Harry komt of personen dit altijd mogen blijven doen. Of dit in de statuten nagekeken kan worden (Joyce?)
- g) Ledenadministratie: Gerla Koole. Zij wil ook graag het overzicht krijgen van de functies en de gemiste functies.
- h) Materiaalbeheerder: Willem van Vliet. Graag stickers op het nieuwe materiaal zodat de Lier weet dat het van de volleybal is.
- i) Vertrouwenspersoon: Nathalie vd Ende

Er worden voor de Technische commissie en afdeling Communicatie/Sociale media/website enthousiaste leden gezocht die zich voor één van deze functies zou willen inzetten. Tevens worden er leden gevraagd om zich aan te melden als scheidsrechter. Dit zal allemaal op de avond aangegeven worden en moet uit het schema blijken.

10. Technische zaken

- a) De klankbordgroep en bijeenkomsten met trainers & coaches. We beginnen met die algemene bijeenkomst
- b) Poule-indeling: is gebeurd
- c) Teamindeling/Trainingsschema en coaches: we hebben natuurlijk trainers tekort. Mini training wil Willem mee stoppen. Nu woensdag eerst mini's en dan 19.30 de B. Mini's op woensdag 18.30 moet opgevuld worden en dat is een moeilijk tijdstip. Noodzaak is wat minder hoog maar Willem wil graag van het vroege tijdstip af. We zoeken dus een trainer voor de mini's. Maandag ISW is nu niet gehoord (18.30-19.30) maar er is nu geen trainer.

Helaas heeft nog niet elk team een trainer. Er wordt nog een trainer gezocht voor Heren 1/Heren 2, MBI (de woensdagavond training) en de mini's. Het bestuur en de technische commissie is hard op zoek naar leden die hierin wat zouden kunnen betekenen, of iemand weten die het leuk lijkt om als trainer aan de slag te gaan.

Het is toch belangrijk dat zeker onze jeugd, de aanstormende talenten, een trainer voor de groep hebben staan!

11. Huldiging

MBI is kampioen geworden: zijn gehuldigd

Jubilarissen Coen en Willem en Art (die helaas afwezig is wegens persoonlijke omstandigheden) worden in het zonnetje gezet met bloemen, een oorkonde en een foto. Ze zijn ten slotte 40 jaar lid van de vereniging

12. Organisatie van activiteiten

- a) Net als afgelopen jaar zullen we teams indelen om activiteiten te organiseren of erbij te helpen. Teams kunnen zich aanmelden voor bepaalde activiteiten. Het bestuur zal de verschillende activiteiten tussen teams rouleren en behouden zich het recht voor deze naar behoren aan te wijzen.
- b) Voorbeelden van activiteiten:
 - December 2022- jeugdsportmarathon
 - Januari 2023 - Oliebollentoernooi
 - Januari 2023- Recreantentoernooi
 - Maart 2023 - Qlympics
 - April 2023 – Koningspelen
 - Juni 2023 – Seniorensportmarathon.
 - Aug 2023 – Beachvolleybaltoernooi - Bradelier

Dit wordt ook allemaal meenomen in de avond die georganiseerd gaat worden.

13. Mededelingen voor het komende seizoen

Het bestuur is hard op zoek naar leden (of ouders van leden) die iets extra's zouden willen en kunnen doen voor de vereniging. Zonder jullie hulp zal het bestuur er voor moeten kiezen om bepaalde activiteiten niet door te laten gaan zoals, denk hierbij aan een tweede training voor een jeugdteam omdat er geen trainer is of de mini's die geen training kunnen krijgen omdat er geen trainer is. Of dat wij niet meer kunnen laten zien hoe leuk onze vereniging is omdat er niemand is die onze website wil onderhouden en updaten met wedstrijdverslagen.

Kortom de nood is hoog! Mocht je iets willen betekenen of evt in duo functie laat het weten!

Dit was de rode draad tijdens de ledenvergadering.

14. Rondvraag

- Ferdy begint met het plan (geschreven voor Corona) en geïnteresseerden kunnen dit meenemen.
- Sleutelhangers zijn er ook nog een paar
- Vraag: recreanten Dames: 1 dame geïnformeerd en dat was Anita en die komt mogelijk niet meer. Jos dacht dat er een paar dames waren maar dat blijkt niet zo. Zelf zoeken. Wordt Anita nog gebeld? Graag even bellen door Gerard. Er was een clinic die georganiseerd kan worden, waarbij er waarschijnlijk ook heren en dames zijn die wellicht willen gaan volleyballen. Ferdy geeft aan dat ze helaas niet reageren tot op heden.
- Ronald bedankt het bestuur en ook Cees dankt het bestuur.
- Willem wil positief eindigen: bij jeugd is er aanwas en H3 heeft ook een nieuwe: Amed
- Erik complimenteert Gerard met zijn gips.

15. Sluiting: we nemen allemaal nog een drankje op de vruchtbare ledenvergadering. Het schema volgt.

Namens het bestuur,

Joyce van Schie (secretaris)

Petra Hartsuiker (notulist ad interim)